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Abstract (en)
[origin: WO2021013628A1] The invention relates to a machine tool (1), in particular an angle grinder, having a spindle (8) which is drivable about a
rotation axis (L), wherein a device (9) is provided which can be fixed to the spindle (8) by means of a slewing ring. A separate securing device (26),
operatively connected to the spindle (8), is provided, which is arranged at least in regions on the output side of the device (9) and, at least during
operation of the machine tool (1), has a greater outside diameter (28), in respect of the rotation axis (L), at least in regions than an outside diameter
(14) of the spindle (8).

Abstract (de)
Es wird eine Werkzeugmaschine (1), insbesondere ein Winkelschleifer, mit einer um eine Drehachse (L) antreibbaren Spindel (8) beschrieben,
wobei eine Einrichtung (9) vorgesehen ist, die mittels einer Drehverbindung an der Spindel (8) festlegbar ist. Es ist eine separate, mit der Spindel
(8) wirkverbundene Sicherungseinrichtung (26) vorgesehen, die zumindest bereichsweise abtriebsseitig der Einrichtung (9) angeordnet ist und
zumindest im Betrieb der Werkzeugmaschine (1) einen bezüglich der Drehachse (L) zumindest bereichsweise größeren Außendurchmesser (28) als
ein Außendurchmesser (14) der Spindel (8) aufweist.
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